

## **Flair Airlines and Canadian Elite Basketball League bring fans closer to the game with Shot From The Dot**

- **Shot From The Dot activations give fans a chance to win one of two prizes: Flair flights for a year or a trip to the CEBL Championships**
- **Activations will take place at all CEBL games**

Edmonton, Alberta, July 5, 2022 – Flair Airlines, Canada’s everyday low fare airline, is proud to bring basketball fans even closer to the action with our #ShotFromTheDot, an in-game activation as part of a multi-year partnership with the Canadian Elite Basketball League (CEBL).

At over 100 CEBL games this year, fans will have the chance to shoot from our logo on every team’s floor and win some amazing prizes. The first shot is from inside the half-court line and if they make the shot, they win a round trip to the CEBL Championship weekend in Ottawa, Ontario. The second shot is from the other side of the half-court line. If a shot is sunk from this line, they win free flights for one year anywhere Flair flies.

“The goal of our partnership with the Canadian Elite Basketball League is to bring fans across Canada closer to their favourite sport and teams, and Shot from the Dot does exactly that,” said Nelson Phillips, Vice President of Marketing and Communications, Flair Airlines. “Shot From The Dot is one part of how we’re helping to create memorable experiences across the country.”

“The Shot From The Dot contest brings our fans right close to the action and with a chance to take their shot at amazing Flair prizes in all CEBL cities coast to coast,” said Mike Morreale, CEO, Canadian Elite Basketball League. “I can’t wait to witness our fans become the real big winners all the way until our championship game.”

### **About Flair Airlines**

Flair Airlines is Canada’s leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit [www.flyflair.com](http://www.flyflair.com).

### **About Canadian Elite Basketball League**

A league created by Canadians for Canadians, the CEBL has the highest percentage of Canadian players of any professional league in the country, with 71 percent of its current rosters being Canadians. Players bring experience from the NBA, NBA G League, top international leagues, the Canadian National team program, and top NCAA programs as well as U SPORTS. The only First Division Professional League Partner of Canada Basketball. The CEBL season runs from May through August. Head to [CEBL.ca](http://CEBL.ca) for more information or follow us (@cebleague) on Instagram, Twitter, TikTok, LinkedIn, Facebook & YouTube. All CEBL games can be streamed live internationally on the CEBL’s OTT platform, CEBL+, and on the CEBL Mobile app for iOS and Android devices. Games will also be available to stream live in Canada via [cbcspports.ca](http://cbcspports.ca), the CBC Sports app for iOS and Android devices, and the free CBC Gem streaming service.

Media inquiries, please contact:

**Flair Airlines**  
**Jamina Kotak**  
**780.887.9209**  
**[Jamina.kotak@flyflair.com](mailto:Jamina.kotak@flyflair.com)**



## **Flair Airlines et la Canadian Elite Basketball League rapprochent les fans du jeu avec Shot From The Dot**

- **Les activations Shot From The Dot donnent aux fans une chance de gagner l'un des deux prix : des vols Flair pendant un an ou un voyage aux championnats CEBL**
- **Les activations auront lieu à tous les jeux CEBL**

Edmonton, Alberta, le 5 juillet 2022 – Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne à bas prix au quotidien, est fière de rapprocher encore plus les amateurs de basketball de l'action avec notre #ShotFromTheDot, une activation en jeu dans le cadre d'un partenariat pluriannuel avec le Canadien Ligue de basket d'élite (LECB).

Lors de plus de 100 matchs LECB cette année, les fans auront la chance de tirer depuis notre logo sur le sol de chaque équipe et de gagner des prix incroyables. Le premier coup est de l'intérieur de la ligne du demi-terrain et s'ils réussissent le coup, ils gagnent un voyage au week-end du championnat LECB à Ottawa, Ontario. Le deuxième tir provient de l'autre côté de la ligne du demi-terrain. Si un tir est coulé depuis cette ligne, ils gagnent des vols gratuits pendant un an partout où Flair vole.

« L'objectif de notre partenariat avec la Ligue canadienne de basketball élite est de rapprocher les partisans de partout au Canada de leur sport et de leurs équipes préférés, et Shot From The Dot fait exactement cela », a déclaré Nelson Phillips, vice-président du marketing et des communications chez Flair Airlines. « Shot from the Dot fait partie de la façon dont nous aidons à créer des expériences mémorables à travers le pays. »

« Le concours de Shot From The Dot nos fans au plus près de l'action et leur donne la chance de tenter leur chance pour des prix Flair incroyables dans toutes les villes LECB d'un océan à l'autre, » a déclaré Mike Morreale, PDG de la Ligue canadienne de basketball élite. « J'ai hâte de voir nos fans devenir les vrais grands gagnants jusqu'à notre match de championnat. »

### **À propos de Flair Airlines**

Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter [www.flyflair.com](http://www.flyflair.com).

### **À propos de la Ligue élite canadienne de basketball**

Une ligue créée par des Canadiens pour des Canadiens, la LECB a le pourcentage le plus élevé de joueurs canadiens de toutes les ligues professionnelles du pays, 71 % de ses effectifs actuels étant canadiens. Les joueurs apportent leur expérience de la NBA, de la NBA G League, des meilleures ligues internationales, du programme de l'équipe nationale canadienne et des meilleurs programmes de la NCAA ainsi que de U SPORTS. Le seul partenaire de la ligue professionnelle de première division de Canada Basketball. La saison LECB s'étend de mai à août. Rendez-vous sur [CEBL.ca](http://CEBL.ca) pour plus d'informations ou suivez-nous (@cebleague) sur Instagram, Twitter, TikTok, LinkedIn, Facebook & YouTube. Tous les jeux LECB peuvent être diffusés en direct à l'échelle internationale sur la plateforme OTT de la LECB, LECB+, et sur l'application LECB Mobile pour les appareils iOS et Android. Les jeux seront également disponibles en streaming en direct au Canada via [CBCsports.ca](http://CBCsports.ca), l'application CBC Sports pour les appareils iOS et Android et le service de streaming gratuit CBC Gem.

tel. +1.780.809.1784  
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton  
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

[flyflair.com](http://flyflair.com)

**Pour les médias, veuillez contacter :**

**Flair Airlines**  
**Jamina Kotak**  
**780.887.9209**  
**[Jamina.kotak@flyflair.com](mailto:Jamina.kotak@flyflair.com)**

